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ACTA DE SESSIÓ DEL PLE DE L'AJUNTAMENT 
 
Identificació de la sessió 
 
Número: 7/2014 
Caràcter: ordinari  
Data:  25 de setembre de 2014 
Horari:  de 20.00  a  22.10  h 
Lloc:   saló de sessions de la casa consistorial 
 
 
Assistents 
 
David Rodríguez i González (ERC), alcalde president 
Lluís Xavier Gonzàlez i Villaró (ERC), primer tinent d’alcaldia 
Salvi Nofrarias i Bellvehí (ERC), segon tinent d’alcaldia 
Sara Alarcón i Postils (ERC), tercera tinenta d’alcaldia 
Maria Tripiana i Viladrich (ERC), quarta tinenta d’alcaldia 
Judit Cardona i Calvo (ERC) 
Isabel Roca i Guitart (ERC) 
Esteve Algué i Cardona (CiU) 
Francesc Azorín i Montañà (CiU) 
David Manzano i Soler (CiU) 
Sílvia Torra i Vila (CiU) 
Immaculada Jané i Viñals, secretària actal. 
 
Excusen l’assistència 
 
Encarna Tarifa i Fernández (PSC) 
Juan Campus i García (CIU) 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
L’alcalde declara oberta la sessió i abans d’entrar a debatre els punts que figuren a l’ordre 
del dia demana als regidors si, per urgència,  es pot introduir un altre punt, titulat 
“Modificació de les delegacions i retribucions del primer tinent l’alcalde”, que es debatria abans 
del punt d’“informes i resolucions.” 
 
D’acord amb el que estableix l’article 103 del Decret Legislatiu 2/2013, pel qual s’aprova el 
Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya i l’article 82 del ROF es 
procedeix a la votació i, per unanimitat, s’acorda introduir un nou punt a l’ordre del dia. 
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1. Aprovació de les actes de les sessions anteriors 
  
L’alcalde demana si cap membre de la corporació ha de formular alguna observació a les actes 
de les sessions dels dies 31 de juliol de 2014 i 22 de setembre de 2014, que són les que es 
presenten a la consideració del Ple. 
 
Pren la paraula David Manzano i demana que al punt núm. 12 de l’ordre del dia, titulat 
“Proposta en relació als horaris dels concerts de la Festa Major”, a la darrera intervenció 
d’aquest regidor, on diu: “David Manzano explica que és una proposta que fa temps que es 
plantejava, no sols per la Festa Major sinó també pels dies de Carnaval. Considera molt 
bona la iniciativa però demana que també es pugui fer per les festes de Carnaval.”, cal 
afegir la resposta que va donar l’alcalde, en el sentit de “L’excepció s’ha fet per la festa 
Major però no per Carnaval. Per Carnaval el temps tampoc acompanya”. 
 
Amb la conformitat de l’alcalde, s’afegeix aquest darrer comentari a l’acta. 
 
No es produeix cap altra intervenció i, recollint l’esmena apuntada, les actes de les sessions 
dels dies 31 de juliol de 2014 i 22 de setembre de 2014 s’aproven per unanimitat dels regidors. 
 
 
 
2. Pla Específic Municipal (PEM),  per la festa de Sant Antoni 
 
A petició de l’alcalde, la regidora delegada de  Governació, Isabel Roca, comenta la el manual 
d’actuació per a emergències en àrees de pública concurrència “festa de Sant Antoni”, que 
s’ha redactat i que es presenta a la consideració del Ple per aprovar-lo inicialment, i exposar-lo 
al públic per un termini de 30 dies, amb edictes publicats al BOP de la província de Lleida. 
L’acord d’aprovació inicial es considerarà elevat a definitiu en cas que no es presenti cap 
al·legació en el període d’informació pública. 
 
Tots els regidors es mostren conformes amb la proposta presentada. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple s’aprova 
per unanimitat. 
 
 
 
3. Aplanació en el recurs 80/2010 que interposà Telefònica Moviles España SA contra l’Ajuntament de 

Solsona 
 
A petició de l’alcalde, la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del Ple i 
que diu així: 
 
“El Ple de l’Ajuntament de Solsona, en la sessió de data 24 de setembre de 2009, va 
aprovar l’ordenança fiscal núm. 31 reguladora de la taxa per la utilització privativa o 
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l’aprofitament especial del domini públic local per empreses que prestin serveis de telefonia 
mòbil. 
 
Contra dita ordenança Telefónica Móviles España, S.A, va interposar recurs contenciós 
administratiu davant el Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, que ha donat lloc a les 
actuacions núm. 80/2010. 
 
Considerant que el Tribunal Suprem va plantejar un seguit de qüestions prejudicials davant 
el Tribunal de Justícia de la Unió Europea, el qual en data de 12 de juliol de 2012 
(assumptes acumulats C-55/11, 57/11 i 58/11) dicta Sentència, donant-se resposta i 
manifestant que l’article 13 de la Directiva 2002/20/CE del Parlament Europeu i del Consell, 
de 7 de març de 2002, relativa a l’autorització de xarxes i serveis de comunicacions 
electròniques (Directiva autorització), s’ha d’interpretar en el sentit que s’oposa a l’aplicació 
d’un cànon per drets d’instal·lació de recursos en una propietat pública o privada, per sobre 
o per sota d’aquesta, als operadors, que sense ser propietaris de dits recursos, els utilitzen 
per a prestar serveis de telefonia mòbil. La sentència també assenyala l’efecte directe de 
l’article 13 assenyalat, de manera que confereix als particulars el dret a invocar-lo 
directament davant dels òrgans jurisdiccionals nacionals per oposar-se a una aplicació 
d’una resolució dels poders públics incompatible amb l’esmentat article. 
 
A la vista d’aquestes respostes el Tribunal Suprem ha dictat un bon nombre de sentències 
assenyalant que els operadors de telefonia mòbil no han d’abonar taxes municipals pel 
mateix fet imposable que l’establert en l’ordenança d’aquest ajuntament, entre les quals: 
SSTS de 10 d’octubre de 2012, Recursos 861/2020, i 4307/2009; 15 d’octubre de 2012, 
Recurs 1085/2010; 8 de novembre de 2012, Recursos 4265/2009, 4267/2009, 4313/2009, 
4452/2009, 4543/2009, 4566/2009, 5483/2009, 6891/2009 i 710/2009; 16 de novembre de 
2012, Recursos 4040/2009, 4512/2009, 5485/2009, 6074/2009, 330/2010, 585/2010 i 
1399/2010, 23 de novembre de 2012, Recursos 3916/2009, 6363/2009, 1599/2010, 
4334/2010, 7006/2010, 2287/2011, 2443/2011, 4585/2011 i 6427/2011; 7 de desembre de 
2012, Recursos 2313/2010, 3889/2010, 3998/2010, 4007/2010, 6731/2010, 1795/2011, 
2613/2011, 2800/2011, 3506/2011, 6221/2011 i 2128/2012. 
 
Considerant la Interlocutòria del Tribunal de Justícia de la Unió Europea Sala 8a, de data 30 
de gener de 2014, en l’assumpte C-25/13, que té per objecte una petició de decisió 
prejudicial plantejada, de conformitat amb l’article 267 TFUE, pel Jutjat Contenciós-
administratiu núm. 17 de Barcelona, mitjançant resolució de 8 de gener de 2013 en el 
procediment entre France Telecom España, SA i Organisme de Gestió Tributària de la 
Diputació de Barcelona, la qual declara que el Dret de la Unió ha d’interpretar-se a la vista 
de la sentència de 12 de juliol de 2012, Vodafone España y France Telecom España (C-
55/11 i C-58/11), en el sentit que s’oposa a l’aplicació d’una taxa, imposada com a 
contrapartida per la utilització i explotació dels recursos instal·lats en una propietat pública o 
privada, o per sobre o per sota d’aquesta, en el sentit de l’article 13 de la Directiva 
2002/20/CE del Parlament Europeu i del Consell, de 7 de març de 2002, relativa a 
l’autorització de xarxes i serveis de comunicacions electròniques (Directiva autorització), als 
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operadors que presten serveis de comunicacions electròniques sense ser propietaris 
d’aquests recursos. 
 
D’acord amb el manifestat en l’apartat anterior, amb posterioritat a dita Interlocutòria s’han 
anat dictant sentències en aquest sentit, com la del TSJ de Madrid de 26-03-2014 en el 
recurs 129/2011 o del TSJ de la Rioja de 22 de maig de 2014 en el recurs 32/2013. 
 
Considerant que el present cas presentava seriosos dubtes de dret, la qual cosa queda 
palesada amb les qüestions prejudicials plantejades davant el TJUE i ens pronunciaments 
del Tribunal Suprem, entre altres, es sol·licita a la Sala la no imposició de costes de 
conformitat amb l’article 394 de la LEC. 
 
És per tot l’exposat, aquest ajuntament acorda: 
 
Primer. Aplanar-se a la pretensió de la demandant en el recurs 80/2010 interposat per 
Telefónica Móviles España, S.A contra aquest ajuntament, de conformitat amb l’article 75 de 
la Llei 29/1998, de 13 de juliol, reguladora de la Jurisdicció contenciosa administrativa sense 
imposició de costes a aquesta part. 
 
Segon. Fer tramesa d’aquest acord al Tribunal Superior de Justícia de Catalunya.” 
 
Tots els regidors es mostren conformes amb la proposta presentada. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple s’aprova 
per unanimitat. 
 
 
 
4. Moció de suport a la segregació de les masies de Torà i Biosca per agregació al municipi de Llobera 
 
A petició de l’alcalde, la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del Ple i 
que diu així: 
 
“L’any 1969, en època d’ajuntaments no democràtics, un Decret del llavors anomenat 
“Ministerio de Gobernación” acordà la incorporació del municipi de Llanera (que en la 
divisió territorial feta per la Generalitat durant la Segona República havia estat adscrit a la 
comarca del Solsonès), al municipi de Torà, “sense tenir en compte la base geogràfica ni la 
lògica administrativa, ni els interessos dels veïns”, en paraules dels representants dels veïns 
afectats.  
 
El dia 10 de novembre de 1988, uns quants veïns de la part nord del municipi de Torà van 
sol·licitar davant l’ajuntament l’inici d’un expedient de segregació d’una part del seu terme 
municipal per agregar-la al municipi de Llobera. Paral·lelament, el 7 de  març de 1989, veïns 
de Lloberola van sol·licitar a l’Ajuntament de Biosca la segregació de part del seu terme 
municipal per agregar-la també al municipi de Llobera.   
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En data 25 de gener de 1995, es dictà el Decret 20/1995 de 25 de gener, pel qual es denega 
aquesta petició a pesar de l’informe favorable de la Comissió de Delimitació Territorial, i 
tenint en compte l’informe desfavorable de la Comissió Jurídica Assessora. Posteriorment, 
la Sentència 1188/1998 de la Sala Contenciós Administrativa del Tribunal Superior de 
Justícia de Catalunya declara la nul·litat de ple dret d’aquest decret, per no ser conforme a 
dret.  
 
Malgrat varis intents de continuar les actuacions, en aquest moment queda aturada tota 
tramitació al respecte fins l’any 2006, quan es produeix un canvi de govern i s’inicia de nou 
un expedient d’alteració de termes municipals per iniciativa veïnal.  
 
Finalment, el Departament de Governació i Administracions Públiques assumeix la 
instrucció dels expedients de segregació instats i la Comissió de Delimitació Territorial 
acorda en data 3 de desembre de 2008 iniciar el procediment per a la correcció de 
disfuncionalitas territorials en l’àmbit de Lloberola i Llanera, consistent en la segregació de 
part dels municipis de Biosca i Torà per agregar-se al municipi de Llobera.  
 
Posteriorment, en data 22 de maig de 2009 la Comissió de Delimitació Territorial emet altra 
vegada informe favorable a la segregació de part dels municipis de Biosca i Torà per la seva 
agregació a Llobera. No obstant, la Comissió Jurídica Assessora emet el dia 9 de desembre 
de 2009 un dictamen desfavorable per considerar que no concorren els supòsits de 
disfuncionalitats materials previstos en l’ordenament jurídic i basant-se únicament en un 
estudi encarregat pel Consell Comarcal del la Segarra i l’Ajuntament de Torà, i elaborat pel 
Servei Cientificotècnic de Cartografia i Sistemes d’Informació Geogràfica de la Universitat de 
Lleida, signat pel Sr. Jesús Burgueño, membre en aquell moment de la Comissió de 
Delimitació Territorial.  
 
Alhora, l’any 2009 l’Ajuntament de Torà interposa una demanda davant la Sala Contenciosa 
del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya contra la resolució per la qual el Departament 
de Governació i Administracions Públiques es fa càrrec de la instrucció dels expedients de 
segregació. Com a conseqüència, i atès que la demanda tenia possibilitats de prosperar per 
un defecte de procediment al no haver-se efectuat el preceptiu tràmit d’audiència vers 
l’Ajuntament de Torà, la Generalitat arxiva els expedients.  
 
L’Ajuntament de Llobera considera que és un cas “mal tancat” que no satisfà les demandes 
i reivindicacions dels veïns i veïnes afectats/des i a les quals sempre ha donat el seu suport.  
 
Cal fer constar que l’Ajuntament de Llobera entén el dret de la ciutadania de Torà i Biosca 
de demanar la incorporació a la comarca del Solsonès, de la mateixa manera que s’ha 
d’entendre en el mateix sentit el dret dels/de les veïns/nes de Lloberola i Llanera a decidir el 
municipi al qual volen pertànyer, sempre tenint en compte les raons de caire sociocultural, 
econòmic i administratiu que en vàries ocasions han estat justificades en els expedients 
tramitats per agregar part del seu territori al municipi de Llobera.  
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Atès que en aquests moments s’està tramitant la segregació dels municipis de Torà i Biosca 
de la comarca de la Segarra, per la seva agregació al Solsonès, creiem que és el moment 
oportú de resoldre la qüestió objecte d’aquesta moció, donant resposta a les reivindicacions 
històriques dels/de les veïns/nes de les masies de Llanera i Lloberola, que han manifestat al 
llarg de tots aquests anys i de forma reiterada els seus vincles amb el municipi de Llobera i 
la seva voluntat de pertànyer al poble on es senten integrats.  
 
Vistes les disposicions de la Llei de règim local de Catalunya i atès que el decret Legislatiu 
4/2003 pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’Organització Comarcal de Catalunya, 
estableix en el seu article 7 el procediment per al canvi de comarca d’un municipi fent 
constar que finalitzat l’expedient el Departament de Governació i Relacions Institucionals ha 
de dictar una ordre per acreditar-lo.   
 
Per tot això, es proposa al Ple l’adopció dels següents acors: 
 
Primer. Respectar la decisió dels veïns i veïnes dels municipis de Torà i Biosca en el resultat 
del referèndum sobre el canvi de comarca i a la vegada exigir el mateix respecte per part 
dels ajuntaments de Torà i Biosca vers la voluntat dels veïns i veïnes de les masies de 
Llanera i Lloberola d’agregar-se al municipi de Llobera. En aquest sentit i d’acord amb els 
supòsits d’alteració de termes municipals que preveu la Llei, que s’iniciïn els tràmits per 
portar-ho a terme facilitant per part de les administracions afectades la resolució de 
l’expedient de forma favorable a les reivindicacions de la ciutadania afectada. 
 
Segon. Instar al Consell Comarcal del Solsonès que reconsideri l’acord de ple de data 22 
d’abril 2010, i exigeixi al Govern de la Generalitat i als ajuntaments de Torà i Biosca que es 
tramiti la segregació de les masies de Lloberola i Llanera, condicionant el traspàs dels 
municipis a la comarca del Solsonès a la resolució de l’expedient d’alteració de termes 
municipals.  
 
Tercer. Instar al Departament de Governació i Relacions Institucionals de la Generalitat de 
Catalunya, a no dictar la ordre per acreditar el canvi d’adscripció comarcal prevista a l’art. 7 
del Decret Legislatiu 4/2003 pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’Organització 
Comarcal de Catalunya, fins que no es resolgui l’expedient de segregació de part del 
territori de Biosca i Torà per la seva agregació a Llobera.  
 
Quart. Trametre aquesta moció als ajuntaments de Torà i Biosca, al Consell Comarcal del 
Solsonès, al Consell Comarcal de la Segarra, a la Direcció General d’Administració Local, 
als ajuntaments de la comarca del Solsonès i als representants dels/de les veïns/nes 
afectats per l’expedient de segregació.“ 
 
L’alcalde comenta que dia d’avui, 8 ajuntaments de la comarca ja han aprovat aquesta 
moció. En cas que avui s’aprovi a l’Ajuntament de Solsona ja seran 9 ajuntaments. 
Tot seguit  preu la paraula David Manzano i comenta que per una banda s’està tramitant 
l’expedient la segregació dels municipis de Torà i Biosca de la comarca de la Segarra, per la 
seva agregació al Solsonès , i per una altra banda, en un altre expedient s’està tramitant la 
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segregació d’una part del municipi de Biosca (Lloberola) i una part del municipi de Torà 
(Llanera) per agregar-los al municipi de Llobera.  
 
El regidor afegeix que ambdós expedients fa  molts anys que s’estan tramitant i tenen 
procediments diferents. El que pretén la proposta és condicionar-los cosa que pot posar 
traves a la seva resolució. Per aquest motiu el seu vot serà d’abstenció. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple 
s’aprova per majoria absoluta del nombre legal de membres de la corporació amb set vots a 
favor David Rodríguez i González, Lluís Xavier Gonzàlez i Villaró, Salvi Nofrarias i Bellvehí, Sara 
Alarcón i Postils, Maria Tripiana i Viladrich, Judit Cardona i Calvo, Isabel Roca i Guitart i quatre 
abstencions dels regidors Esteve Algué i Cardona, Francesc Azorín i Montañà , David Manzano 
i Soler, Sílvia Torra i Vila. 
 
 
 
5. Modificació de les delegacions i retribucions del primer tinent l’alcalde 
 
A petició de l’alcalde, la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del Ple i 
que diu així: 
 
“Per acord de Ple del dia 22 de juny de 2011 es fixà les retribucions i indemnitzacions dels 
membres de la corporació, acordant que el primer tinent d’alcalde, el regidor Lluís Xavier 
González i Villaró, desenvoluparia el seu càrrec amb dedicació parcial. 
 
Des de la presa de possessió fins el dia d’avui el senyor Lluís Xavier Gonzàlez i Villaró ha 
estat el regidor delegat de les àrees de Promoció Econòmica (incorpora turisme i comerç),  
Participació, Comunicació i Noves Tecnologies i Esports.  
 
Per motius personals a partir del proper mes d’octubre aquest regidor no podrà assumir les 
obligacions que comporten totes aquestes regidories, deixant d’ocupar-se de les 
Participació, Comunicació i Noves Tecnologies. 
 
Per aquests motius es considera convenient modificar l’acord de retribucions  actualment 
vigent, en el sentit que tot seguit es detalla: 
 
A partir del mes d’octubre de 2014, i coincidint amb la modificació de les delegacions d’àrees 
que té assignades el regidor Lluís-Xavier Gonzàlez i Villaró, aquest passarà a no tenir dedicació 
parcial però mantenint les assignacions per assistència a sessions de la Junta de Govern Local 
i del Ple que hi ha aprovades per la resta de regidors.” 
 

 
Tots els regidors es mostren conformes amb la proposta presentada. 
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Tot seguit es procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple s’aprova 
per unanimitat. 
 
 
 
6. Informes i resolucions 
 
A continuació, i donant compliment a l'article 42.2 del ROF, la secretària dóna compte a la 
corporació dels decrets que van del 145/2014 al 173/2014  i que són les resolucions preses per 
l'Alcaldia des de la darrera sessió plenària. 
 
Atès que, per motius personals, no ha pogut assistir al ple la regidora delegada d’educació, 
l’alcalde explica les novetats d’aquesta àrea i comenta el nombre de matriculacions que hi ha 
hagut a cada centre educatiu, i explica que s’ha insonoritzat 5 aules de l’escola de música, que 
s’ha adquirit nou mobiliari per una aula de l’escola de música  i que s’ha incrementat en 10 els 
alumnes a la llar d’infants municipal, passant de 28  a 38 alumnes. 
 
Tot seguit la  regidora delegada de Governació, Isabel Roca, informa que el dia 5 d’octubre se 
celebrarà la festa de la Policia Local i convida a tots els regidors a participar-hi. 
 
Pren la paraula Maria Tripiana, regidora delegada d’Acció Social i comenta que el curs de les 
activitats per a la gent gran ha començat amb normalitat. També explica que dins el programa 
de polítiques d’igualtat s’està portant a terme moltes activitats. Destaca la que porta per títol “El 
futur és teu. Planifica el teu futur”, que anirà a càrrec de Carme Garcia Ribas, durant el mes 
d’octubre. 
 
Tot seguit pren la paraula Salvi Nofrarias i informa dels aspectes següents: 
 
− S’iniciaran les obres del col·lector d’aigües residuals del Polígon Pronisa. 
− S’ha iniciat la contractació de les obres de la corba de Cal Sala, del mobiliari de la biblioteca 

de l’ajardinament del Centre Cívic, de la millora de l’enllumenat del sector dels Masos, i dels 
carrers Falp i Plana i Pau Picasso. 

− També s’està treballant en la contractació d’un programa de gestió de l’aigua. 
 
A continuació Lluís Xavier Gonzàlez, informa de les serves àrees, i diu: 
 
− Pel que fa a promoció econòmica: s’estan preparant els tallers Connecta’t; s’està treballant 

per a la contractació d’una AODL i la contractació de dispositius d’inserció laboral. 
 
− Pel que fa a turisme: el dia 27 28 i 29 de setembre es fan les jornades europees de 

patrimoni, i s’organitzaran visites la casa Morató (nova biblioteca); es va organitzar un 
concurs de fotos a Instagram per la Festa Major; a través de SolsonaCo s’ha promogut un 
procés d’acompanyament a les empreses turístiques per promocionar les productes turístics 
de qualitat. 
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− Pel que fa a l’àrea de comerç: el dia 18 d’octubre comença la campanya “aixequem les 
persianes”; està previst una activitat de personal shopping que es faria per les botigues del 
nucli antic. 

 
− Pel que fa l’àrea d’esports: està previst resoldre la convocatòria d’ajuts a les activitats 

esportives 2014, s’instal·laran desfibriladors a diferents equipaments municipals, i ja s’ha fet 
el repartiment d’horaris de les instal·lacions esportives per a les entitats. 

 
Pel que fa a l’àrea de comunicació, demà es presentarà la nova graella de Solsona FM 
 
Tot seguit Sara Alarcón, regidora delegada de Cultura comenta que el dia 4 i 5 d’octubre, es 
farà un espectacle musical al teatre, a càrrec del grup de teatre de Manresa, 
 
Pel que fa a la regidoria del Vinyet, Sara Alarcón explica que degut a les darreres i intenses 
pluges, molts camins dels vinyet han quedat malmesos malgrat haver-los reparat el mes de 
juny. 
 
Tot seguit preu la paraula Judit Cardona, i explica que s’ha portat a terme el canvi de llums del 
pavelló i del teatre, i informa les diferents activitats que hi ha programades el dia 5 d’octubre, 
amb motiu de les jornades de mobilitat sostenible.  
 
 
 
7. Precs i preguntes 

 
Pren la paraula David Manzano, portaveu del grup municipal de CiU, palesa la seva 
sorpresa pel fet que a l’ordre del dia d’un ple amb caràcter ordinari com el d’avui hi figura 
tan pocs punts, a la qual cosa respon l’alcalde explicant que es tracta d’un fet casual i que, 
a més a més, el proper mes d’octubre se celebrarà un ple extraordinari. 
 
A continuació, el portaveu de CiU planteja les qüestions següents: 
 
- Quines novetats hi ha en relació a Mercadona i saber si s’ha concretat els equipaments 

que hi haurà; 
 

Respon l’alcalde i comenta que l’Ajuntament està a l’espera que arribi el document que 
reculli les consideracions que es van aprovar al darrer ple. Pel que fa als equipaments, 
explica que s’ha arribat a un acord pel qual l’estalvi dels costos d’urbanització que 
s’obtenen de les partides de moviment de terres, s’invertiran a la ciutat. 

 
- En relació als camins del Vinyet, comenta que hi ha queixes pel mal estat en què es 

troben i afirma que les actuacions que s’hi fan són molt lleugeres i que, paradoxalment, 
l’Ajuntament es gasta una quantitat considerable de diners en reparar una plaça que, fins 
fa ben poc, era de propietat privada. 
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Sara Alarcon, regidora delegada del Vinyet, respon i explica que es procura actuar en la 
totalitat de camins del Vinyet, si bé és cert que n’hi ha alguns que requereixen una 
actuació més a fons i que, tan bon punt hi hagi pressupost, es farà. 

 
- També en relació al Vinyet, demana en quina fase es troba l’inventari de camins. 
 

Respon Sara Alarcón i comenta que l’inventari és en aquests moments als serveis tècnics 
municipals per a resoldre’n les al·legacions. 

 
- Quant a la Festa Major, es fa ressò de les queixes que hi va haver per la brutícia i la 

manca de lavabos públics el dia del concert jove. 
 

Judit Cardona, regidora delegada de Medi Ambient, explica que els responsables de 
l’empresa concessionària de la neteja de la via pública van afirmar que mai havien trobat 
tanta brutícia com aquell dia, la qual cosa, segons la regidora, obligaria a fer un 
replantejament per a futures ocasions. 
 
L’alcalde, per la seva banda, afirma que es pot plantejar que l’empresa concessionària 
comenci la tasca més aviat en dies com l’ exposat, si bé no es mostra partidari de la 
instal·lació de serveis públics. 
 
Maria Tripiana, regidora delegada de Joventut, comenta que l’endemà mateix del concert 
ja es va fer una primera valoració amb Joventut Solsonina. 
 
Finalment, el regidor delegat de Promoció Econòmica, Lluís-Xavier Gonzàlez, comenta 
que també s’han rebut queixes dels comerços propers al lloc de celebració del comerç. 

 
- Pel que fa al concert de Txarango del dia 21 de novembre, manifesta la seva sorpresa pel 

fet que l’equip de govern es gasti 12.000,00 € en un concert sis mesos abans de les 
eleccions municipals, quan es podria haver contractat en dates més escaients com Festa 
Major, Carnaval o Sant Joan. 

 
La regidora de Cultura comenta que la intenció era fer aquest concert per la Festa Major i 
que, en no ser possible, es va consensuar una data alternativa amb Joventut Solsonina. 
En tot cas, acaba dient, es procura donar satisfacció a les demandes populars. 

 
- Quant al centre cívic, on és previst reubicar la gent gran, demana si aquest col·lectiu hi 

disposarà d’un espai propi. 
 

Respon l’alcalde i explica que al nou equipament no hi haurà un espai propi per ningú i 
que la totalitat d’espais s’hauran de compartir. 

 
- encara en relació al mateix assumpte, demana si els clubs de jubilats hi estan d’acord. 
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Respon l’alcalde i explica que, tot i que la gent gran preferiria un local propi, la mateixa 
construcció del casal cívic respon ja a una demanda de la gent gran. 

 
- En referència a les pilones d’accés al nucli antic, pregunta quina previsió hi ha per la que 

s’ha d’instal·lar al Vall Calent. 
 

Respon la regidora delegada de Governació, Isabel Roca, i explica que es troba en 
tràmit. 

 
- En relació al manual d’ús que el regidor d’Esports ha comentat que es redactava per a 

les instal·lacions esportives municipals, comenta que va demanar participar-hi i que 
lamento no haver estat convidat. 

 
David Manzano acaba la seva intervenció fent un prec a l’alcalde i demanant-li que no 
utilitzi el despatx d’alcaldia per donar tocs d’atenció a persones per les seves actituds. 

 
L’alcalde comenta que es tractava d’una reunió personal. 

 
 
 
L'alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària actal.      Vist i plau 
        L'alcalde 
 


